
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Poznań, 24.01.2023 r. 
 

Bartłomiej Ignaszewski 
Radny Miasta Poznania 

Klub Koalicji Obywatelskiej 
Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 
 
 

INTERPELACJA 
 

w sprawie: ws. Rejestracji pojazdów w Poznaniu 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
Zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 
 

1) Jaka była całkowita liczba pojazdów zarejestrowanych w Poznaniu na dzień 
31.12.2021 oraz na dzień 31.12.2022, w tym – ile spośród tych samochodów stano-
wiły samochody osobowe oraz samochody z napędem elektrycznym? 

2) Jaka była całkowita liczba nowo zarejestrowanych pojazdów w okresie od dnia 
1.01.2022 do dnia 31.12.2022 r. – w tym, ile spośród zarejestrowanych pojazdów 
zostało zarejestrowanych na osoby prywatne?  

 

Z wyrazami szacunku, 
Bartłomiej Ignaszewski 


